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Motie Zorg voor leerlingen Sancta Maria en behoud kleinschalig onderwijs 

De gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch, in vergadering bijeen op 30 januari 2024, 

gehoord de beraadslagen in de Commissie Sociaal d.d. 17 januari 

Constaterende dat: 

- Het Sancta Maria Mavo heeft aangegeven na dit jaar te stoppen als 

onderwijsinstelling; 

- Het de vraag is of de huidige leerlingen in onze stad geplaatst kunnen worden; 

- Ouders tot op heden weinig tot geen inzicht hebben gekregen in het 

besluitvormingsproces op de school en een eventueel fusietraject; 

- De gemeente zich tot op heden terughoudend heeft opgesteld; 

Overwegende dat: 

- Kleinschalig onderwijs in voldoende mate in onze stad aanwezig dient te zijn, 

juist voor kwetsbare kinderen; 

- De ouders hebben aangegeven de kleinschalige vorm van onderwijs, zoals op het 

huidige Sancta Maria, uitermate geschikt is voor hun kinderen; 

- Het pand van het huidige Sancta Maria, waarvan de gemeente de beheerder is, erg 

geschikt is voor het geven van kleinschalig onderwijs. 

Spreekt uit dat: 

- We als gemeente een zorgplicht hebben voor de meest kwetsbare kinderen en ons 

moeten inspannen om hen passend en kleinschalig onderwijs te bieden; 

- Het wenselijk is om ons in te spannen om kleinschalig onderwijs op de huidige 

locatie van de Santa Maria te behouden, eventueel als dependance van een andere 

school of in welke vorm dan ook. 

Verzoekt het college: 

- Zich tot het uiterste in te spannen om kleinschalig onderwijs, bij voorkeur op de 

locatie van het huidige Sancta Maria Mavo, te behouden, eventueel in de vorm van 

een samenwerking/dependance met een andere school. 



- Er op toe te zien dat sprake is van een gedegen en ordentelijke herplaatsing van de 

huidige leerlingen van de Sancta Maria met nadrukkelijk oog voor de wensen van 

de leerlingen en zo nodig ook de financiële consequenties voor de ouders hier in 

betrekken; 

- De raad op de hoogte te houden van de uitvoering van deze inspanning. · De raad 

volledig inzicht te verschaffen in de besluitgeschiedenis die aan de aankondiging 

van het Sancta Maria vooraf is gegaan. 

En gaat over op de orde van de dag. 
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